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INTERPELACJA 
 

w sprawie ulicy Lipnickiej 
 
 

 

Objazd na czas budowy ronda w miejscu skrzyżowania ulic Starołęcka 

i Głuszyna został wytyczony ulicą Lipnicką. Nie mierzyłem tej małej uliczki ale 

umownie możemy powiedzieć, że ma około 100 m długości. Jaki to musiałby być 

niewyobrażalny koszt dla miasta Poznania aby te 100 m przykryć na czas budowy 

ronda chociażby frezowanym asfaltem, żeby ludzie mogli bezproblemowo 

i bezpiecznie poruszać się po tej ulicy. Nie wspomnę już o autobusach MPK 

wiozących ludzi. Mamy XXI wiek ale pracownicy odpowiedzialni za ten odcinek 

objazdu nie widzą nic złego, że ulica Lipnicka za każdym razem, nawet po małych 

opadach zamienia się w tor off-roadowy,  

 

Uprzejmie proszę o odpowiedź w formie pisemnej. 

 

 
 

Z poważaniem 

       
Zbyszko Górny 


